
Motion till Svalövs Montessori ek. för. årsstämma 2012 

Förslag för att underlätta styrelsens arbete

Vi i valberedningen tycker att det finns ett behov av ökad struktur och kontinuitet i styrelsearbetet. I 
syfte att öka medvetenheten om vad styrelsen för Svalövs Montessori ek. för. bör arbeta med 
föreslås att stämman beslutar 

1. Att tillträdande styrelse skall genomföra någon form av styrelseutbildning i samarbete 
med exempelvis StyrelseAkademien eller Coompanion, alternativt som studiecirkel eller 
helt internt baserat på litteratur som styrelsen finner lämplig.

2. Att styrelsen skall ta fram en styrelsehandbok med rutiner och policyer m.m. att föra 
vidare till kommande styrelse. 

Eftersom ledamöter till styrelsen också rekryteras utanför föreningen behövs ett system för 
kostnadsersättningar till dessa. Vi föreslår därför att stämman beslutar 

3. Att styrelsen inför ett system för ersättning av kostnader, framför allt resekostnader, till 
styrelseledamöter som inte har barn i föreningens verksamhet.

För att ta tillvara de erfarenheter som samlats i föreningen verksamhet genom åren föreslås att det 
inrättas ett ”Äldreråd”. Avsikten är att detta råd skall vara ett forum där styrelse och skolledning kan 
bolla idéer när de så önskar. Rådet skall inte ha någon beslutande funktion utan endast vara ett 
diskussionsforum. Vi föreslår 

4. Att stämman väljer åtminstone fem tidigare styrelseledamöter att utgöra ett Äldreråd. 
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